
Referat FAU-møte nr. 3 2024/2025 Østensjø skole 

 

Møtested: Østensjø Skole, personalrommet 

Dato: Tirsdag 14. Januar 

Tidspunkt: Kl 18:00-19:30 

Møteleder: Eirik Nordby 

Referent: Elisabet Palerud 

 

Klasse Representant til 

stede 

Tilhører gruppe 

 

1A Lasse Fornes Digital veileder 

1B -  

1C Elisabet Palerud  

2A Ane Elise S. 
Gundersen 

 

2B Tor Johnsen  

2C Maria Bjerk Digital veileder 

3A Anja K. Merlid AKS 

3B Benjamin Andre 

Carr 

Nettvett 

3C Ann-Christin 

Oveland 

Nettvett 

4A Randi Lunke Trafikk 

4B -  

4C Kristoffer Slettholm Nettvett 

5A Linda E.O. 

Smedstad 

Trafikk 

5B Therese Willoch  

5C Marie F. Raastad Natteravn 

6A Silje B. Holseth Nettvett 

6B Solfrid Marie 

Midlang 

Natteravn 

6C Eirik Nordby  

7A -  

7B Susanne J. 

Gudbrandsen 

17.mai-komite + 

digital veileder 

7C -   

 

 

 

 



Saksliste: 

 

1. Godkjenning av innkalling, referat og møteledelse 

• Innkalling er godkjent. 

• Referat fra møte 12. november 2024 er godkjent.  

• Møteledelse er godkjent.  

 

2. Informasjon fra skolen v/rektor. 

a. Innledning. 

• Kort om bakgrunn for trivselsundersøkelsen + elevundersøkelsen (resultater derfra vil 

bli lagt fram på neste FAU-møte). 

 

b. Informasjon om planer for ny spesialavdeling.  

• Økt behov for spesialskoleplasser for barn på autismespekteret (tyngre autisme) i 

osloskolen.  

• Østensjø skole har både kompetanse og plass.   

• Bygges 8 plasser til skolestart 2025 i nordre del av bygg 1, gjelder også uteområdet 

der. Starter med 5 elever. 

• Egen finansiering av elevene.  

• Skolen får økt kompetanse på elever med behov for særlige tilrettelegging.  

 

c. Diverse. 

• Kiss and drive-sonen – fungerer den som den skal? Utfordring at biler blir stående 

parkert over lengre tid enn tiltenkt i denne sonen, særlig ved henting. Kan FAU ta tak i 

dette? Diskuteres i sakspunkt 3.  

• Stine Sofie-stiftelsen til 2. trinn. Ny pris.  

• Spørsmål til rektor: hva blir gjort med snømåking? Svar: Oslobygg forholder seg ikke 

til måkekartet som er satt opp. Utfordring.  

• Spørsmål til rektor: Nettvett – skolen har ikke økonomi til dette i år. Hvis FAU bidrar, 

er det mulig å arrangere noe på dette før sommeren? Svar fra rektor: Ja, men da må 

FAU vedta noe i dag.  

 

3. Informasjon fra trafikkgruppa 

• Utbetaling fra refleksaksjonen er i orden.  

• Snakket før jul om at rektor bør informere foresatte om bymelding-funksjonen. 

Låveveien (parkering av store lastebiler etc.) er en utfordring på vinterstid. Lite å få 

gjort noe med pga dagens skilting. Samme med Fugleliveien, trangt og uoversiktlig for 

skolebarn, særlig vinterstid. Fortsette å sende inn meldinger på bymelding i kommune.  

 

Tiltak: 

• FAU-leder kan be om status for Fugleliveien fra Bymiljøetaten. 



• Trafikkgruppa lager et veiledningsskriv til foresatte om bymelding, be rektor sende ut 

denne på Skolemelding til alle foresatte.  

• Trafikkgruppa tar tak i kiss and drive-sonen. Sende ut skriv der foresatte gjøres mer 

oppmerksomme på at dette kun er for å slippe av/hente. Kan FAU også komme med 

noen forslag til alternativ parkering i området til de som må levere/hente med bil og 

følge barna?  

 

4. Informasjon fra Natteravn-gruppa 

• FAU-leder informerer om invitasjon fra oslo kommune om natteravnmøte 13/2-2025.  

• Gruppa ser behov for å snevre inn ruta, skal komme med oppdatert kart der man 

prioriterer områder/steder barna oppholder seg. Foreldre 5. – 7. trinn går natteravn. Ser 

ikke stort behov per i dag, ser heller på behovet når det blir lysere/varmere ute.  

 

Tiltak:  

Ha klar en rute/steder til midten av mars som kan sendes ut til klassekontaktene etter 

FAU-møtet 16. mars.  

 

5. Kort informasjon fra ytterligere grupper 

a. Digital veileder 

Ingen som har rukket å jobbe med dette siden før jul. Bruke veileder fra Trasop skole 

og revidere denne til å passe Østensjø skole.  

Ha klart et utkast på FAU-møte i februar.  

 

b. Nettvett/mobbing/vold i nære relasjoner 

• Uke 9: kurs med Stine Sofie-stiftelsen. Pris er klar (se informasjon under 

sakspunkt 2b). 

Vedtatt: Øke bidrag fra FAU med ytterligere 5000 kr i tillegg til de 10 000 kr som er 

bevilget fra før + uspesifiserte reiseutgifter. 

 

• Skal vi sjekke opp/bidra til et annet kurs om nettvett? To kurs på dette som koster 

6000 kr hver. 

Vedtatt: Kurset til Barnevakten for 4. klasse ønsker vi å kjøpe til skolen dette 

semesteret. FAU-leder gir beskjed til rektor.  

• Punkt på neste FAU-møte der vi ser på mulighet for å ha andre kurs, spesifikt for 

1. klasse, til høsten. 

c. AKS 

• Enige med AKS-leder om to faste møter i skoleåret, midten av høst- og 

vårsemester.  

• Snakket om måltidsservering på AKS. Krevende ressursmessig å gjennomføre. 

Prøver/feiler. Gjøre seg erfaring med pålegg som fungerer.  



• Kommunikasjon med AKS. Utfordrende å ha mange plattformer å forholde seg til 

for foresatte. Dette går imidlertid ikke an å endre på pr nå.  

 

6. Kort informasjon om økonomi og årsregnskap 

• Kort informasjon om økonomi fra FAU-leder. Vi er i en grei økonomisk situasjon.  

• Bruke penger på nå i nærmeste framtid: 6000 kr kurs nettvett, 15 000 kr+ til Stine 

Sofie stiftelse-kurs, 2000 kr belønning refleksaksjonen.  

• Elevrådet: vi ønsker å få en litt mer «formell» søknad/henvendelse om støtte til for 

eksempel bordtennisbord. Øve seg på dette. FAU-leder skal i møte med elevrådet snart 

og snakke litt om dette.  

 

7. Diverse 

a. Uke 7 arrangerer Oslo KFU fellesmøte for FAU-representanter. 

FAU-leder sender ut mail med påmelding til FAU slik at folk kan melde seg på om man 

ønsker.  

b. 12.03.2025 – Foreldrekonferansen 2025 

FAU-leder sender ut mail med informasjon om dette.  

c. Skolebehovsplanen 2026-2045 – Kriterier 

Ønsker innspill fra ulike FAU på dette. FAU-leder mener dette ikke er relevant for oss.  

d. Foreldreveileder om (jule)gaver/kjøpepress 

Spille inn til skolen - be skolen ta opp med foresatte på høsten. Bevisstgjøring.  

e. Forslag til økt støtte for å betale for besøk/kurs av Stine Sofie stiftelse 

Vedtatt. Se sakspunkt 5b.  

f. 100 års-markering for klokketårn 

Spørre om elevrådet kan finne på noe her for å markere dette med hjelp/støtte fra FAU? 

FAU-leder snakker med elevrådet.  

 

8. Arbeid i grupper 

Det ble ikke tid til arbeid i grupper dette møtet.  

 

 


